
Vraha z fakulty (snad) známe, ale kdo je tím,
kdo skvělého studenta do tohoto stavu
dostal?
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ČESKO: Pochybností je příliš mnoho. Vyhrožování těm, kteří s vládou nesouhlasí, už
překročilo rubikon. Černochová lže, když se odvolává na jedno staré foto (napravo). Jak
vyhrožuje Čechům Řeporyjec z ODS? Co si dovolí Pekarová, Richterová, Černochová,
Zdechovský a nikdo z nich není vyšetřován. A bylo to příčinou, že studentovi ruply nervy?

MORÁLNÍ OBŽALOBA

*********  VÝZVA – ZASTAVTE TEN HYENISMUS  *********
Údajný vrah je mrtev. Ale nyní nastává čas dohledat, kdo národ do tohoto stavu dostal. Kdo je
morální vrah. Kdo zašlapává slabší, vyhrožoval jim už tři roky a kolik bylo i sebevražd. Jak se vláda
vysmívala těm, co jsou na pokraji sil. Řehka nás chce do války. Všude ukazují zbraně. Váleční
šílenci obsadili všechny posty. Tak kdo je morálně zodpovědný? Tam hledejme pravého viníka toho,
co nyní ve společnosti je. I když spouštěčem může být pak cokoliv. Třeba šíleného Řehku generála
vůbec nezajímá slovo mír. On zná pouze slovo válka! A jeho dcery s ním souhlasí? Poslal už je do
války?

Jak se připravují Nela Řehková; Darina Řehková na válku zdá se za jásotu Černochové a Řehky?

My občané totiž chceme jednání a mír!

 

STRACH STRACH STRACH, STRACH!

Lhářka: bývalá obsluha od přepážky si může vše dovolit?
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Takže toto vše je staré deset let a ta dáma vyhrožovala a ukazovala se s těžkou zbraní jen jednou?

DALŠÍ DŮKAZY – TO NENÍ ČERNOCHOVÁ OD PŘEPÁŽKY?

Další, toto je staré deset let? Kdy byly roušky a když lidé měli námitky, odpověď
eurosoudružky od přepážky je opět důkaz – screen.





 Když jsme vás žádali, abyste v agresivitě brzdili, ještě jste
přitvrdili a řvali o nás jako o dezolátech!
Šílený nákup zbraní opět odpálen urážkou:

Dokonce politik ODS, a přítel premiéra Fialy vyhlásil Rusku válku a chystá se zabít ruského ministra
zahraničí za souhlasu premiéra Fialy (ODS) a vraždit je prý normální!! (Je to normální? To lidi
nepřivádí do depresí?)

V ROCE 2019 VYHLÁSILA ČESKÁ REPUBLIKA RUSKU
VÁLKU!
Rusové nemohou vědět, že oficiální člen ODS a politik je ve skutečnosti magor. A opět důkaz.



Souhlasíme, že se musí vše přešetřit stejně jako elitní detektiv Tichý

Stejně jako bývalý elitní detektiv a lovec mafiánů Tichý nesouhlasíme s prapodivným a účelovým
výkladem a postupem vedení policie a nevíme, co tím sledovala. A souhlasíme s dalším výrokem, že
by mělo dojít k odvolání Rakušana a policejního prezidenta. (K samotnému zákroku se vyjadřovat
nesmíme, na to odbodnost nemáme, a to musí ti skutečně elitní policisté posoudit sami)

A elitní vyšetřovatel Tichý dal toto vyjádření, které jsme popisovali i my nedůvěřivě.

„Řada kroků, které události předcházely, vyvolává otázky, zda byla akce již v samotném začátku
správně vyhodnocena a koordinována. V případě, že bude zjištěno pochybení, měl by za to někdo
nést i politickou odpovědnost,“ dodává s tím, že tato odpovědnost bezesporu míří taky
na policejního prezidenta Vondráška a ministra vnitra Rakušana.

K samotného zásahu na fakultě nemá bývalý operativec výtky.

„Co se týká vlastního zákroku na té univerzitě, tak tam je potřeba činnost policie jednoznačně
pochválit jako naprosto profesionální!“ zdůraznil.

Bývalý policista rovněž polemizuje nad slovy, která zazněla během několika tiskových konferencí
a týkala se místa střelby.

„Slyšel jsem v televizi, že došlo k pravděpodobnému zabránění daleko horších následků, s čímž
si dovoluji nesouhlasit. Myslím si, že kdyby mu nabourali ´domácí prostředí´, čímž myslím budovu
fakulty, kam by odešel? Musel by jít někam, kde na to nebyl připravený. Anebo by celou akci
posunul, čímž by policie získala čas, aby se k němu dostala například v souvislosti s vraždou
v Klánovicích.“

Vraťme se však od odborných posudků tam, kam vidíme my, obyčejní občané: Černochová
neuvěřitelně lže a výše je mini mini dokumentace ve screenech. A další otazníky visí ve vzduchu.



24 hodin veselý seriál o střílení na fakultě: už za toto by měla vystartovat celá justice. A
Rakušan se směje, jak jsou dokonalí?
Policejní prezident vyhlašuje ruskou stopu, aby to nakonec vyvrátil odborník z Hospodářských
novin Ondřej Soukup?
24letý kluk dokončí exelentně studium, dostane dokonce mimo bakalářského ještě diplom
nejlepšího studenta, a pak, když vše excelentně zvládne, zastřelí otce a postřílí tolik studentů?
A to dlouho připravoval, nikoliv že by mu “chvilkově hráblo”!
Jak to, že politik Zaorálek ve vedlejší třídě vyučoval a na škole padaly mrtví studenti? (To je
šok, co?)
A to nejšílenější: vůdce BIS Koudelka s Mácou se prsí na konferenci Langšádlové o tom, jak
skvěle odhalují dezinformace, ale že má někdo obrovský arsenál zbraní ve 24 létech a
rychlopalných absolutně netuší? Co tam sakra dělá ta sebranka? Je jen na  vyvolávání strachu?

Tisíce lidí od BIS Koudelky a jeho lidových milic šmíruje, co si lidé povídají, chvástal se, jak má vše
pod kontrolou a skutečné nebezpečí neodhalili, pouze mají plné huby “dezolátů”, což jsou i
babičky a dědečkové nad hrobem? Urážky, špína a Mácové září, jak se jim dobře žije? Ano, nás,
občany pod kotrolou mají, vědí o každém našem kecu. Ale aby nás BIS Koudelka chránil včetně
studentů? Také za ty mrtvé dostane pochvalu, jak to má pod kontrolou? Koudelka je připraven k boji?

Je čas, aby veřejnost a nikoliv uzounká skupina toto prošetřila! Nepolitická veřejnost, samozřejmě
složená ze skutečných odborníků nenapojená na politiky a politické státní zástupce jako je elitní
detektiv Tichý. Dokud se neprošetří, kdo za tím je, strach bude ve společnosti pořád. A to, že Fialovi
už nevěří skoro nikdo, je dokonce i mezinárodně potvrzeno z Bruselu. A zdůrazňuji ještě jednou:
nakonec finálním spouštěčem může být cokoliv, i zhrzená láska!

P.S. Jak to, že výroky a vyhrožování opačného spektra z řad politiků a jejich příbuzných se vždy
zametlo pod koberec? Co vnuk senátora Vystrčila o střílení ve škole? To vše je passé?



A na úplný závěr: Před zlem nestačí zavírat oči, musíme se mu umět postavit, řekl arcibiskup pražský
Jan Graubner. Nelze než s tím jednoznačně souhlasit.
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